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Protokół nr 16/20 

 

z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

w dniu 25 lutego 2020 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 8.30 

Zakończenie posiedzenia 10.09 

 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

otworzyła i prowadziła posiedzenie, witając wszystkich obecnych. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu, Wójt Gminy Stargard Jerzy Makowski, Zastępca Wójta Gminy 

Dorota Mazur oraz Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska.  

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 6 członków Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty obecnych było 4 członków komisji, nieobecny Radny Janusz Łojko oraz Radny 

Maciej Lipka, który wcześniej poinformował Przewodniczącą Komisji, że dołączy 

do posiedzenia w trakcie trwania Komisji i dołączył do posiedzenia o godzinie 8.57. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku. 

Radna Agnieszka Bieniek zabierając głos powiedziała, że składa wniosek o zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Umowy 

o udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Stargardzkiemu na zrealizowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą: „Przebudowa i budowa drogi nr 1709Z Stargard – Sowno 

wraz z budową ścieżki rowerowej i chodników. Etap Am – przejście przez miejscowość 
Sowno” z przeznaczeniem środków na naprawę nawierzchni dróg na terenie gminy Stargard. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew poddała 

pod głosowanie wniosek Radnej Agnieszki Bieniek. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 2 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” nie podjęła 

ww. wniosku z uwagi na nieuzyskanie zwykłej większości głosów. Przewodnicząca Komisji 

Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec powyższego zaproponowała, 

aby wrócić do głosowania przedmiotowego wniosku, w momencie, kiedy do posiedzenia 

komisji dołączy Radny Maciej Lipka. Komisja jednogłośnie przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji. 

Następnie prowadząca posiedzenie komisji poddała pod głosowanie zaproponowany porządek 

posiedzenia. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie, tj. 4 głosami „za” przyjęła 

zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji: 

    - z dnia 16 grudnia 2019 r.; 

    - z dnia 21 stycznia 2020 r. 
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3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 lutego 2020 r. 

4. Ocena funkcjonowania świetlic wiejskich, przedszkoli oraz klubów sportowych na terenie 

gminy –  Stanowisko komisji na sesję 
5. Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 rok - Opinia komisji 

na sesję 
6. Sprawy różne 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

AD 2. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji: 

          - z dnia 16 grudnia 2019 r.; 

          - z dnia 21 stycznia 2020 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

zaproponowała przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji z dnia 16 grudnia 2019 r. 

oraz z dnia 21 stycznia 2020 r. bez odczytywania.  

Komisja 3 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła ww. protokoły 

bez odczytywania. 

 

AD 3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 lutego 

2020 r. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew odczytała 

projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej sesji, komisja je przeanalizowała, 

wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień, a następnie zaopiniowała jak niżej: 

 

- Projekt Uchwały Nr XV/1/20 uchwały w sprawie w sprawie wyboru uzupełniającego 

ławników do Sądu Rejonowego w Stargardzie na kadencję lat 2020-2023 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wyjaśniła, 

że wybór ławników odbędzie się w głosowaniu tajnym podczas Sesji. 

 

- Projekt Uchwały Nr X V/2/20 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XV/2/20 w sprawie 

zwołania zebrania wiejskiego 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XV/3/20 w sprawie wystąpienia Gminy Stargard 

ze Stowarzyszenia Stargardzkiej Organizacji Turystycznej  

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że Komisje na posiedzeniach w poniedziałek 

złożyły i przegłosowały wnioski o zdjęcie projektu uchwały w sprawie wystąpienia Gminy 

Stargard ze Stowarzyszenia Stargardzkiej Organizacji Turystycznej z porządku obrad 

najbliższej sesji, ze względu na to, iż część Radnych uważa, że Gmina powinna dalej być 
członkiem Stargardzkiej Organizacji Turystycznej. W związku z wątpliwościami w tym 

zakresie, Radni poprosili o przygotowanie informacji na temat członkostwa Gminy 

w Stargardzkiej Organizacji Turystycznej. Wójt dodał, że wobec powyższego uchwała 

jeszcze raz zostanie przedstawiona w marcu z wyjaśnieniami na temat funkcjonowania SOT 

i członkostwa Gminy w tym stowarzyszeniu.  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew złożyła 

wniosek o zdjęcie Projektu Uchwały Nr XV/3/20 w sprawie wystąpienia Gminy Stargard 
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ze Stowarzyszenia Stargardzkiej Organizacji Turystycznej z porządku obrad sesji Rady 

Gminy Stargard. 

 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 4 głosami „za” przyjęła ww. wniosek.  

 

- Projekt Uchwały Nr XV/4/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XV/4/20 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność 
gminy. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XV/5/20 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminów dotyczących zasad i trybu udzielania dotacji celowych w zakresie ochrony 

środowiska ze środków budżetu gminy Stargard Szczeciński 

Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur zapoznała Radnych z projektem ww. uchwały 

i wyjaśniła, że od 2011 r. uchwała nie była realizowana w części dotyczącej zasad i trybu 

udzielania dotacji z budżetu gminy w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów 

zawierających azbest, ponieważ to zadanie było dofinansowywane w 100% z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie, natomiast od 2019 r. 

dofinansowanie z WFOŚiGW wynosiło 70%, a 30% było dofinansowane z środków własnych 

Gminy Stargard. Zastępca Wójta Dorota Mazur powiedziała, że druga część uchwały 

dotycząca udzielania dotacji z budżetu gminy w zakresie budowy indywidualnych 

oczyszczalni ścieków była realizowana i wnioski mieszkańców były rozpatrywane co roku. 

Kontynuując Zastępca Wójta wyjaśniła, że w zamyśle Regulaminu dotyczącego dotacji 

do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków było, aby po dofinansowania w tym 

zakresie sięgali właściciele nieszczelnych zbiorników szamb, co miało wpłynąć na poprawę 
jakości środowiska, jednak tendencja jest taka, że korzystają z tej dotacji właściciele nowo 

powstających domów. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XV/5/20 w sprawie 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyjęcia regulaminów dotyczących zasad i trybu 

udzielania dotacji celowych w zakresie ochrony środowiska ze środków budżetu gminy 

Stargard Szczeciński 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 3 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XV/6/20 w sprawie określenia kryteriów rekrutacji na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Sownie dla którego organem prowadzącym jest Gmina Stargard 

Wójt Gminy Jerzy Makowski zapoznał Radnych z projektem ww. uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacji na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznego 

przedszkola w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Sownie dla którego organem prowadzącym 

jest Gmina Stargard. 
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Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XV/8/20 w sprawie zmian budżetu gminy na 2020 r. 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska omówiła ww. projekt uchwały.  

 

Do posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty o godzinie 8.57 dołączył Radny 

Maciej Lipka. 

 

Radna Agnieszka Bieniek złożyła wniosek o zdjęcie z projektu uchwały środków z §6050 

dział 801, rozdział 80101 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych – zmiana 

dokumentacji projektowej dla rozbudowy szkoły podstawowej w Strachocinie za 50 tys. zł 

z przeznaczeniem na wykonanie chodników przy rondach w Grzędzicach. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew poddała 

pod głosowanie wniosek Radnej Agnieszki Bieniek. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przy 1 głosie „za” oraz przy 4 głosach „przeciw” 

odrzuciła ww. wniosek. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

wyczerpania głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XV/8/20 

w sprawie zmian budżetu gminy na 2020 r. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 3 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- Projekt Uchwały Nr XV/9/20 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard na lata 2020-2031 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wobec 

braku głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XV/9/20 w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2020-2031. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 3 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

- Projekt Uchwały Nr XV/7/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Umowy 

o udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Stargardzkiemu na zrealizowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą: „Przebudowa i budowa drogi nr 1709Z Stargard – Sowno 

wraz z budową ścieżki rowerowej i chodników. Etap Am – przejście przez miejscowość 

Sowno”  

Radna Agnieszka Bieniek zabierając głos powiedziała, że składa wniosek o zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Umowy 

o udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Stargardzkiemu na zrealizowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą: „Przebudowa i budowa drogi nr 1709Z Stargard – Sowno 

wraz z budową ścieżki rowerowej i chodników. Etap Am – przejście przez miejscowość 
Sowno” z przeznaczeniem środków na naprawę nawierzchni dróg na terenie gminy Stargard. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew otworzyła 

dyskusję. 
Radny Maciej Lipka powiedział, że droga powiatowa w Sownie jest drogą strategiczną, 
łączącą dwa miasta powiatowe, ponadto Radny podkreślił, że jest to droga o dużym natężeniu 

ruchu. Kontynuując powiedział, że etap, o którym jest mowa w projekcie uchwały, powinien 

zostać wykonany pomimo, że budzi wątpliwości, ze względu na kwestię związaną 
ze współfinansowaniem Powiatu, w jego zadaniach własnych. Następnie Radny dodał, 



- 5 - 

 

że Powiat nie będzie realizował zadań bez udziału Gminy, dlatego w opinii Radnego 

powinien zostać wykonany ruch w tym kierunku poprzez wykonanie etapu, o którym mowa 

w projekcie uchwały, żeby w pierwszej kolejności poszerzyć pas drogowy, ponieważ 
w chwili obecnej mieszkańcy nie mają możliwości bezpiecznego poruszania się.  
Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że odcinek Żarowo-Grzędzice jest także drogą 
ważną i przelotową. Radna wyjaśniła, że dziury na tym odcinku drogi są coraz większe, poza 

tym brak jest chodnika.  

Radny Maciej Lipka powiedział, że drogi gminne są bardzo ważne, jednak 350 tys. zł, 

to nie są wystarczające środki do podjęcia dużego zadania, a droga w Sownie jest kwestią 
priorytetową ze względu na bezpieczeństwo osób poruszających się. Następnie dodał, 

że potrzeb w tym zakresie jest dużo, ale muszą być zrealizowane ważne zadania, tj. m.in. 

mostek w Witkowie Drugim, droga w Sownie, czy inwestycja na Kolonii Dolnej Grabowo, 

gdzie jest droga wojewódzka, a także szereg innych istotnych zadań. 
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew wyrażając 

swoją opinię, powiedziała, że popiera to zadanie, jednak uważa, iż są to duże pieniądze, 

a nie będzie widocznych efektów po realizacji tego zadania, poza przesunięciem ogrodzeń, 
a ważne byłoby utwardzenie pobocza, żeby mieszkańcy mogli bezpiecznie się poruszać. 
Wójt Gminy Jerzy Makowski odczytał pismo z Powiatu, dotyczące zakresu prac na odcinku 

drogi w Sownie, które ma obejmować demontaż ogrodzeń, wyznaczenie nowego przebiegu 

ogrodzeń, montaż ogrodzeń w nowym przebiegu, uprzątnięcie terenu po wykonanych 

robotach oraz wywóz i zagospodarowanie odpadów. Wójt podkreślił, że najważniejszym 

elementem patrząc na tę inwestycję, to bezpieczna droga dzieci do szkoły, a jednostronne 

przejście chodnikiem poprawi bezpieczeństwo.  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

powiedziała, że brakuje w tym zadaniu punktu mówiącego o tym, że po tym etapie nastąpi 

stworzenie właściwego utwardzonego pobocza. 

Radny Maciej Lipka dodał, że bezpieczeństwo dzieci oraz wszystkich poruszających się tą 
drogą jest bardzo ważne, dlatego w opinii Radnego, powinny zostać przesunięte ogrodzenia 

i nawierzchnia pobocza powinna być utwardzona. Radny podkreślił, że odcinek tej drogi jest 

bardzo niebezpieczny, ponadto jest to droga o znaczeniu regionalnym, a następnie wyjaśnił 

etapy realizowania prac na tej drodze i jak dodał Radny, teraz jest czas na realizację etapu 

na odcinku w miejscowości Sowno. 

Wobec wyczerpania głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty Monika Nikołajew poddała pod głosowanie wniosek Radnej Agnieszki Bieniek. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 2 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw” odrzuciła 

przedmiotowy wniosek. 

  

Następnie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr XV/7/20 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie Umowy o udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Stargardzkiemu na 

zrealizowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Przebudowa i budowa drogi nr 1709Z 

Stargard – Sowno wraz z budową ścieżki rowerowej i chodników. Etap Am – przejście przez 

miejscowość Sowno”. 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew o godz. 

9:23 zarządziła przerwę w posiedzeniu komisji, która trwała do godz. 9:33. 

Następnie po przerwie Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty wznowiła 

posiedzenie komisji. 



- 6 - 

 

W czasie przerwy Radna Agnieszka Bieniek za zgodą Przewodniczącej Komisji Socjalno-

Porządkowej i Oświaty Moniki Nikołajew opuściła posiedzenie komisji. 

 

AD 4. Ocena funkcjonowania świetlic wiejskich, przedszkoli oraz klubów sportowych 

na terenie gminy  

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew zabierając 

głos powiedziała, że ma uwagi do wydatkowania środków na świetlice wiejskie, ponieważ 
w opinii Przewodniczącej środki te powinny być przeznaczane z funduszu sołeckiego. 

Komisja podjęła dyskusję na temat wydatkowania środków z funduszu sołeckiego, 

gdzie co roku są planowane środki, na różne stałe zadania i można zaplanować je pod kątem 

konkretnych zadań.  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty po omówieniu Oceny funkcjonowania świetlic 

wiejskich, przedszkoli oraz klubów sportowych na terenie gminy, przyjęła powyższą Ocenę, 
która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

AD 5. Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 rok  

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty po omówieniu Oceny działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 rok, przyjęła powyższą Ocenę, która stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu. 

 

AD 6. Sprawy różne 

Radna Aleksandra Kotschendoff zabierając głos zapytała, ile do urzędu wpłynęło deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami? 

Zastępca Wójta Dorota Mazur odpowiedziała, że wpłynęło około 4 tys. deklaracji, 

a w chwili obecnej prowadzona jest ich weryfikacja. Ponadto Zastępca Wójta dodała, 

że po weryfikacji zostaną wysłane zawiadomienia o uzupełnienie deklaracji, po czym odbędą 
się kontrole w terenie. Następnie Zastępca Wójta Dorota Mazur przedstawiła, jak wygląda 

sytuacja, jeżeli chodzi o środki, które wpływają z tytułu opłat za odpady, a mianowicie wpłaty 

od 1 stycznia br. do 31 stycznia br. wynoszą 247 426,70 zł, w tym wpłaty za miesiąc styczeń 

z terminem płatności do 15 dnia miesiąca w wysokości 178 388,00 zł, wpłaty w okresie 

od 1 stycznia br. do 17 lutego br. wynoszą 450 883,70 zł, w tym wpłaty za miesiąc styczeń 

z terminem płatności do 15 dnia miesiąca w wysokości 214 933,00 zł, natomiast wpłaty 

za miesiąc luty z terminem płatności do 15 dnia miesiąca wynoszą 150 545,70 zł. 

Radny Remigiusz Zakrzewski powiedział, że po zimie na ul. Spółdzielców w Witkowie 

Pierwszym jest bardzo dużo dziur i droga jest w fatalnym stanie. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew zabierając 

głos powiedziała, że były prowadzone rozmowy i uzgodnienia na temat drogi w Witkowie 

Drugim, po czym został wykonany remont drogi na moście i przed mostem, jednak 

nie zostało wykonane nic z uzgodnień, a prace zostały zakończone. Przewodnicząca Komisji 

dodała, że muszą te prace zostać poprawione przez firmę, ponieważ pobocze jest w fatalnym 

stanie, a krawędź drogi jest uszkodzona. 

Radny Maciej Lipka zabierając głos powiedział, że w momencie, kiedy będzie wykonywany 

projekt na most w Witkowie Drugim, wówczas powinna być zrobiona dokumentacja 

na połączenie wiaduktu z miastem. Następnie Radny poruszył temat odcinka drogi Żarowo-

Lubowo, gdzie zostało ściągnięte pobocze i powinno zostać utwardzone. Kontynuując 

wypowiedź Radny odniósł się do postawienia lamp na krzyżówce Żarowo-Lubowo i zapytał, 

czy w tej kwestii zostało już coś zrobione. Radny powiedział, że należy pochylić się 
nad pozyskaniem środków na ścieżkę między Grzędzicami a Żarowem ze względu 

na bezpieczeństwo mieszkańców. Następnie Radny powiedział, że docierają informacje 

od mieszkańców na temat braku odbioru odpadów w terminie. Radny dodał, że pojawiają się 
także głosy mieszkańców na temat bezpieczeństwa, chodzi o ograniczenie prędkości 
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na odcinku Żarowo-Stargard, gdzie już cały odcinek obejmuje obszar zabudowany, 

w związku z powyższym Radny powiedział, że należy przesunąć tablicę „obszar 

zabudowany”.  

 

 

AD 7. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty Monika Nikołajew podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie 

komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

 

Monika Nikołajew 

 

Protokołowała: 

Aleksandra Przybyszewska 


